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Radni Rady Seniorów obecni na sesji: 

 1. BUGAŁA Jerzy 

 2. CIECHAŃSKA-MARUCHA Anna 

 3. GARBAL Jolanta 

 4. GREGOROWICZ-MYKA Zofia 

 5. HARATYM Teresa 

 6. HUS Urszula 

 7. JÓŹWIAK Wiesława 

 8. MARCINIEWICZ Wiesław 

 9. MAZUREK Grażyna 

 10. MAZUREK Stanisław 

 11. PACHLA Bożenna 

 12. PAWELEC Jan 

 13. SOKÓŁ Zdzisław 

 14. WŁODARCZYK Kazimiera 

 

Radni nieobecni:  

 1. DOMAŃSKI Kazimierz 

 

Goście zaproszeni biorący udział w obradach sesji: 

 1. Robert Kościuk – Burmistrz Krasnegostawu 

 2. Renata Stangryciuk - Sekretarz Miasta Krasnystaw 

 3. Janusz Rzepka – Przewodniczący Rady Miasta Krasnystaw 

 4. Ewa Kwiecień – SEiR ZNP 

 5. Henryk Knap – ZEiRP RP 

 6. Małgorzata Antoniak – LUTW filia Krasnystaw 

 7. Maria Radczuk – DDPS 

 8. Justyna Pezda – Centrum Aktywnego Seniora - MOPS 

9. Małgorzata Lachowska - SMPZ 

 

Porządek obrad: 

/treść zgodna z treścią zaproszenia/ 

 1. Otwarcie obrad sesji. 

 2. Złożenie ślubowania oraz wręczenie zaświadczenia o wyborze na radnego. 

 3. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad sesji. 

 4. Informacja Przewodniczącej o działaniach podejmowanych między sesjami. 

 5. Przedstawienie interpelacji i zapytań radnych. 
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 6. Informacja dotycząca budżetu Miasta na 2023 r. z uwzględnieniem planowanych działań 

na rzecz Seniorów. 

 7. Podsumowanie pracy Rady Seniorów Miasta Krasnystaw w IV kwartale 2022 r. 

 8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Seniorów Miasta Krasnystaw na  

2023 r. 

 9. Przedstawienie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 10. Wolne wnioski i sprawy różne. 

 11. Zakończenie obrad sesji. 

 

1. Otwarcie obrad sesji. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Otwieram obrady III sesji Rady 

Seniorów Miasta Krasnystaw III kadencji. Na podstawie listy obecności stwierdzam wymagane 

kworum i w związku z tym prawomocność wszelkich podejmowanych dzisiaj na sesji postanowień. 

Witam serdecznie przybyłych na dzisiejszą sesję gości. Pana Przewodniczącego Rady Miasta, Pana 

Burmistrza, Panią Sekretarz Miasta, witam przewodniczących organizacji senioralnych. Serdecznie 

Państwa witam i życzę nam wszystkim owocnych obrad. Informuję szanownych zebranych, że 

wybrany na radnego Pan Stanisław Mazurek reprezentujący Związek Emerytów i Rencistów 

Pożarnictwa RP złoży na dzisiejszej sesji ślubowanie i otrzyma zaświadczenie o wyborze. Oddaję 

głos Panu Przewodniczącemu Rady Miasta. 

 

2. Złożenie ślubowania oraz wręczenie zaświadczenia o wyborze na radnego. 

 

 Pan Janusz Rzepka - Przewodniczący Rady Miasta Krasnystaw - Pani Przewodnicząca, 

Szanowni Państwo. Teraz przejdziemy do złożenia ślubowania przez Pana Stanisława Mazurka. 

Bardzo proszę o powstanie. Ja odczytam rotę ślubowania, a Pan radny wypowie słowo ślubuję lub 

ślubuje "Tak mi dopomóż Bóg". 

Obecny na posiedzeniu radny złożył ślubowanie 

 

Radny Stanisław Mazurek  - Ślubuję 

 

 Po złożeniu ślubowania Pan Janusz Rzepka – Przewodniczący Rady Miasta i Pan Robert 

Kościuk - Burmistrz Krasnegostawu wręczyli zaświadczenie o wyborze na radnego Panu 

Stanisławowi Mazurkowi. 

 

 

3. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad sesji. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Porządek obrad otrzymali Państwo 

radni w zaproszeniach na dzisiejszą sesję. Czy są uwagi bądź inne propozycje do przesłanego 

porządku obrad? Nie widzę. Proszę zatem o przegłosowanie przedstawionego w zaproszeniach 

porządku obrad. Kto jest za przyjęciem tegoż porządku? Dziękuję bardzo. Kto się wstrzymał? Nie 

widzę. Kto jest przeciw? Też nie widzę. Stwierdzam zatem, że porządek obrad rada przyjęła 

jednomyślnie. Kontynuujemy zatem i realizujemy zapisy zawarte w porządku obrad. 
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4. Informacja Przewodniczącej o działaniach podejmowanych między sesjami. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Punkt kolejny porządku obrad to 

informacja Przewodniczącej o działaniach między sesjami. Informacja obejmuje okres od 8 września 

2022 roku do dnia dzisiejszego. W tym czasie uczestniczyłam w dwóch sesjach Rady Miasta, 

zorganizowałam 6 posiedzeń Rady Prezydium Seniorów, dwa spotkania z przewodniczącymi 

organizacji senioralnych, głównie w sprawie uroczystej sesji Rady Seniorów Miasta Krasnystaw 

z okazji Europejskiego Dnia Seniora połączonej z inauguracją roku akademickiego Uniwersytetu III 

Wieku filia w Krasnymstawie. Przygotowałam wystąpienie na uroczystą sesję, dokonałam na 

listopadowym posiedzeniu prezydium podsumowania uroczystej sesji. Do organizatorów i seniorów, 

uczestników XX Biesiady Integracyjnej organizowanej przez Dzienny Dom Pomocy Społecznej 

przesłałam w imieniu nas wszystkich list gratulacyjno-życzeniowy. W listopadzie pisemnie 

przedstawiłam interpelację dotyczącą uaktywnienia akcji przypominającej o konieczności noszenia 

przez mieszkańców naszego miasta odblasków. W grudniu zorganizowałam 3 posiedzenia Prezydium 

Rady Seniorów Miasta Krasnystaw w sprawie odbycia właśnie dzisiejszej sesji, sprawozdania z pracy 

rady za IV kwartał ubiegłego roku tej październikowej uroczystej sesji to odbyło się właśnie na tym 

spotkaniu prezydium. Dziękuję za uwagę. 

 

5. Przedstawienie interpelacji i zapytań radnych. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Przystępujemy zatem do kolejnego 

punktu obrad dzisiejszej sesji interpelacje i zapytania. Bardzo proszę, kto z Państwa radnych chciałby 

zapytać o coś czy zgłosić interpelację, proszę bardzo. Pan radny Zdzisław Sokół, bardzo proszę. 

 

 Radny Zdzisław Sokół - Mi chodzi o światła, które gasną za piętnaście siódma. I tak jest 

ciemno, a jeżeli pada deszcz to nie można nikogo zauważyć na przejściach. Troszkę za późno albo 

w nocy wyłączać światła albo troszkę przedłużyć. Dziękuję bardzo. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Dziękuje. Bardzo proszę radna 

Zofia Myka. 

 

 Radna Zofia Gregorowicz – Myka - Moja interpelacja dotyczy chaosu jaki zapanował 

w chwili obecnej w mieście w zakresie działań na rzecz seniorów. Otóż ostatnio pojawiło się kilka 

podmiotów, które chcą uszczęśliwić naszych seniorów realizując jakieś projekty, które nie były 

wcześniej konsultowane w ogóle z naszym środowiskiem miasta, środowiskiem senioralnym i, które 

nie należą do zadań statutowych tychże podmiotów. Tymczasem uniwersytet działa już 13 lat i jego 

głównym zadaniem jest praca z seniorami. Wchodzenie w nasze kompetencje i powielanie tych 

samych form działalności oraz nakładające się terminy zajęć bardzo utrudniają nam pracę 

w uniwersytecie. Wprowadzając dezorganizację niestety i chaos i wiele nieporozumień 

niepotrzebnych z resztą. Można byłoby tego uniknąć, gdyby podejmowane były działania 

i konsultowane ze środowiskiem i koordynowane w jakiś racjonalny sposób. W pierwotnym 

założeniu, gdy pracowaliśmy nad powołaniem Centrum Aktywnego Seniora, takie funkcje 

koordynujące miało przyjąć właśnie Centrum Aktywnego Seniora. Istniejące w obecnym kształcie 

nie zajmuje się takimi sprawami, a nawet dorzuca jak to się mówi ,,oliwy do tego chaosu, do ognia’’. 

W związku z powyższym czy moglibyśmy liczyć, aby miasto nadzorowało właśnie takie jednostki? 

Wprowadziłoby to jakiś obowiązek konsultacji takich poczynań z odpowiednim środowiskiem. 
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I takie konsultacje i uzgodnienia mogłyby w imieniu środowiska senioralnego przejąć na siebie Rada 

Seniorów. Bo my jesteśmy jakby koordynatorem całego miasta Rada Seniorów w końcu. Pracujemy 

dla seniorów, wszystkich organizacji senioralnych, emerytów, seniorów w całym mieście, prawda. 

Uniknęlibyśmy w ten sposób niepotrzebnych jakiś nieporozumień, zaoszczędzilibyśmy może 

pieniądze w niektórych wypadkach, na pewno to ma związek z finansami i nie powielalibyśmy tych 

samych form działalności. Dziękuje bardzo. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Dziękuje bardzo radnej. Bardzo 

proszę Pan radny Jan Pawelec. 

 

 Radny Jan Pawelec – Wiceprzewodniczący Rady Seniorów - Szanowni Radni, Szanowni 

Goście. W 2019 roku grupa mieszkańców miasta, w liczbie ponad 700 podpisów podobno wyszła 

z inicjatywą budowy wybiegu dla psów. Prawdopodobnie z ramienia Miasta zajmował się tym były 

Wiceburmistrz i z ramienia Rady Miasta radny Mazurek. W 2021 roku prawdopodobnie 

wyasygnowano nawet z budżetu obywatelskiego kwotę 98 000,00 zł na ten cel. Do chwili obecnej 

prawdopodobnie nic się w tym kierunku nie dzieje. Mieszkańcy zwrócili się do mnie z zapytaniem, 

żeby tą sprawę przedstawić i zapytać, jaka jest sytuacja w związku z tą inicjatywą mieszkańców, czy 

będzie coś takiego realizowane. Dziękuję bardzo. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Dziękuję. Bardzo proszę. Nie 

widzę. Ja mam takie drobnostki, które jednak dają o sobie nam znać. Zbliżamy się do wiosny 

i problem już był poruszany i na sesji Rady Miasta i my interpelowaliśmy w tej sprawie, mianowicie 

chodzi o estetykę tablic ogłoszeń, które na szczycie mają napisane, że to jest tablica ogłoszeń Urzędu 

Miasta. One wyglądają naprawdę bardzo nieestetycznie, zawierają rozmaite dane sprzed kilku 

miesięcy, nieaktualne. Poza tym telepią się jakieś papiery, bo to jest porozrywane, brudne, dlatego 

zwracam się z prośbą o poruszenia tej sprawy i może ktoś z CIS-u, może ktoś właśnie z komunikacji 

będzie odpowiedzialny za to. Nie będę tu podpowiadała, jak to rozwiązać prawda, ale można by było 

co jakiś czas dokonać takiego przeglądu i to, co jest nieaktualne to usunąć i doprowadzić do tego, 

żeby te tablice były aktualne. Wiele uwag nasuwa bezpieczeństwo na drogach teraz , kiedy jest szaro, 

buro, smutno. To bardzo dobrze, że panowie z policji, z drogówki sprawdzają, czy ktoś nie jedzie na 

podwójnym gazie, że sprawdzają szybkość, to jest niezwykle ważne. Ale proszę Państwa jeździ 

bardzo wiele samochodów, które nie mają bądź jednego światła bądź tylnych świateł, a poza tym 

tragicznie poustawiane są światła, tak oślepiają, że naprawdę bardzo trudno jest poruszać się po jezdni. 

To dotyczy w dużej mierze ukraińskich samochodów i kierowców ukraińskich poruszających się po 

naszych drogach. Ale myślę jakby tak w kilku punktach, kilka razy takie samochody, takie pojazdy 

były zatrzymywane, to może by przynajmniej w pewnym sensie w jakiś sposób to poskutkowało. 

I teraz zaczęłam od tej wiosny, zbliża się wiosna, to bardzo proszę w imieniu mieszkańców Zawieprza 

o odświeżenie, bo to nie tylko zresztą na Zawieprzu, o odświeżenie na tablicach informujących 

o nazwie ulicy, właśnie tych napisów. Bo czy to Zawieprze czy to ul. Nieczaja, to zupełnie nie widać, 

bo po prostu kolokwialnie mówiąc te nazwy wypłowiały. Tam są nazwy ulic, ale one są prawie 

niewidoczne, więc trzeba je będzie wiosną sprawdzić wszystkie oczywiście, bo ja tutaj podaje 

przykład tamtej części miasta i tych ulic. To ja mam tyle zapytań i uwag. Czy ktoś z Państwa jeszcze? 

Pani Bożenna – Pani Sekretarz Rady Miasta Seniorów, bardzo proszę. 

 

 Pani Bożenna Pachla - Sekretarz Rady Miasta Seniorów - Panie Burmistrzu, ja 

w nawiązaniu do mojej ostatniej interpelacji, pragnę podziękować za reakcję i poprawę stanu 
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technicznego parkingu przy Malinka ul. PCK, co dostrzegli nie tylko kierowcy, ale też i piesi, bo ten 

stan się poprawił. Jednocześnie też zgłaszam, że cierpimy na brak miejsc parkingowych wzdłuż tej 

ulicy, może udałoby się w perspektywie czasu kosztem pasa zieleni coś pomyśleć. Bo po prostu 

kierowcy stają na trawnikach. Dziękuję bardzo. 

 

 Radna Anna Ciechańska – Marucha - Tak nawiązując do poprzednich mówców, 

chciałabym nawiązać jeszcze do jednej sprawy. Ponieważ zbliża się wiosna, okres przyjazdów 

turystycznych, to już nie raz było poruszane. Dobrze by było ponaglam, nie ponaglam tylko jeszcze 

raz przypominam, że należałoby wyznaczyć parking dla autokarów przyjeżdżających. Bardzo dużo 

grup wycieczkowych jest, osób starszych i teraz daleko czy za mostem czy jeszcze gdzieś na innych 

parkingach oni mają chodzić, czy małe dzieci, to jest to utrudnienie. Wiadomo, że ten proces to jest 

dłuższy, bo to drogi nie są nasze czy inne, ale do maja to mamy jeszcze troszeczkę czasu. I dobrze by 

było taki wyznaczony parking, żeby był na stronie Urzędu Miasta w tej zakładce - Turystyka. Osoby 

przyjeżdżające, żeby wiedziały, że autokar może się tu zatrzymać, bo to jest bardzo ważne. Ważne 

dla właśnie promocji miasta i dla przyjeżdżających, bo to jest wielkie utrudnienie. Następną sprawą 

to jest tak, mieszkańcy ul. Witosa nie wiem czy już złożyli, będą składać wniosek. Ponieważ odcinek 

Witosa od przejazdu kolejowego w stronę Siennicy czy tam Chełma ma takie dwa zakręty 

i samochody bardzo szybko jeżdżą, a tam jest przejście. Nawet mogę powiedzieć, miałam taką 

sytuację, chciałam przejść z jednej strony od strony miasta zatrzymał mi się, to ja jestem w połowie 

jezdni, a nagle od strony Siennicy jedzie tak szybciutko, że musiałam niestety przyspieszyć. I może 

nie wiem jakieś ograniczniki, jakieś nie wiem, są różne sposoby, bo tam są dwa zakręty, jest 

niewidocznie czy samochód jedzie czy nie, żeby po prostu wyciszyć tych kierowców, żeby troszeczkę 

wolniej przejeżdżali, ten odcinek szczególnie. Dziękuję. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - To jest znak, który nie jest niczym 

zredukowany, tak to się mówi prawda. I on obowiązuje do torów, także tam nikt, właściwie to może 

źle powiedziane nikt, ale większość kierowców nie jedzie z taką prędkością, jaką nakazuje znak. Ale 

dziękuje bardzo za tę interpelację. Pani Myka bardzo proszę. 

 

 Radna Zofia Gregorowicz – Myka - Już w innym temacie. Cały świat, zresztą i Polska też 

walczymy o czyste powietrze, czystą Polskę. I w związku z tym chciałabym zapytać na pewno są 

jakieś poczynania w kierunku walki ze smogiem. Bo na osiedlach jednak mimo prawda apelów, to 

jednak widzi się na osiedlach, tam, gdzie oczywiście przeważnie, gdzie są domki jednorodzinne, na 

Osiedlu Jagiellońskim działki, naprawdę czarny dym. Wieczorem, gdy jest jeszcze tak mglisto to 

dosłownie dusi w gardle, naprawdę. Jakieś apele, ponaglenia, nie wiem, może Straż Miejska, 

naprawdę jakieś obserwacje większe, może takie miałam propozycje. Bo naprawdę nie ma czym 

oddychać, że tak powiem. Dziękuję. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Dziękuje bardzo. Nie widzę 

zapytań kolejnych i interpelacji. Zamykam zatem punkt zapytania i interpelacje radnych. 
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6. Informacja dotycząca budżetu Miasta na 2023 r. z uwzględnieniem planowanych działań na 

rzecz Seniorów. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Przechodzimy do kolejnego 

punktu porządku obrad do informacji dotyczącej budżetu Miasta. O przedstawienie informacji 

dotyczącej budżetu Miasta na 2023 r. proszę Pana Burmistrza. Bardzo proszę. 

 

 Pan Robert Kościuk - Burmistrz Krasnegostawu - Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, 

Szanowni Państwo. 22 grudnia 2022 roku odbyła sesja Rady Miasta, był zgłoszony projekt uchwały  

dotyczący przyjęcia budżetu na 2023 rok. Rada Miasta jednogłośnie podjęła tą uchwałę i w związku 

z tym, sytuacja na ten rok przedstawia się w sposób następujący. Po stronie dochodowej określono 

łączne dochody na kwotę 92 763 949,00 zł, w tym dochody majątkowe to 25 mln zł, dochody bieżące 

67 mln zł, dochody z podatków i opłat lokalnych oraz udziałów w podatkach PIT i CIT to jest kwota 

29 890 000,00 zł i to stanowi 32% dochodów ogółem oraz dochody własne to są dochody na poziomie 

35%. Łączne dochody finansowane z udziałem środków UE z innych źródeł zaplanowano 

w wysokości 21 323 000,00 zł i to stanowi 23% dochodów ogółem. I tutaj bym wymienił zadania, 

które będą realizowane w ramach tych środków: 

- 12 600 000,00 zł to są zadania dofinansowanie na budowę i przebudowę ulic takich jak: Makowa, 

Rybia, Kołowrót, Kickiego, Gołębia, Polna, Kwiatowa. One będą współfinansowane środkami 

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg oraz z Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 

Strategicznych; 

- 525 573,00 zł to dofinansowania programów z udziałem środków unijnych i to są takie programy 

jak: ,,CIS Krasnystaw - horyzont zmian - horyzont perspektyw’’, ,,CIS Krasnystaw – Akcja – 

Reintegracja’’ oraz ,,Krasnostawski Aktywny Senior’’; 

- 135 000,00 zł to jest dofinansowanie zadania pn. ,,Budowa ogólnodostępnego terenu rekreacji przy 

ul. Kwiatowej’’; 

- 7 984 500,00 zł to jest dofinansowanie zadania pn. ,,Montaż instalacji odnawialnych źródeł energii 

na terenie Miasta Krasnystaw’’ i to jest pierwszy etap. Te środki pochodzą z Rządowego Funduszu 

Polski Ład: Fundusz Inwestycji Strategicznych; 

 Następny element budżetu to jest strona wydatkowa budżetu. I tutaj zaplanowano po stronie 

wydatki na poziomie 105 700 000,00 zł, z czego wydatki bieżące to będzie 67 mln zł, wydatki 

majątkowe 38 mln zł. W ramach wydatków majątkowych planowane są następujące inwestycje 

i wydatki: opracowanie dokumentacji projektowej budowy drogi przy ul. Kickiego – 76 000,00 zł, 

przebudowa drogi gminnej to jest ul. Makowa - 2 760 000,00 zł, przebudowa dróg bocznych ulicy 

Kościuszki – 80 000,00 zł, przebudowa i rozbudowa publicznej drogi gminnej to jest ul. Gołębia – 2 

345 000,00 zł, ul. Polna – 2 361 000,00 zł, ul. Kickiego – 1 600 000,00 zł, przebudowa drogi 

wewnątrzosiedlowej, to jest działanie z budżetu obywatelskiego – niecałe 100 000,00 zł, rozbudowa 

ul. Kwiatowej – 4 450 000,00 zł, rozbudowa ul. Rybiej i ul. Kołowrót – 3 120 000,00 zł. Kolejne 

zadanie to ,,Szkoła 5 - bezpieczną szkołą’’- modernizacja monitoringu w tej szkole 50 000,00 zł, 

kolejne zadanie ,,Przebudowa infrastruktury edukacyjnej w Mieście” - 4 800 000,00 zł, dalej 

dokumentacja dotycząca regulacji starorzecza rzeki Żółkiewki na terenie Miasta Krasnystaw – 120 

000,00 zł, podniesienie kapitału zakładowego w PGK na realizację inwestycji ,,Przebudowa wraz 

z modernizacją oczyszczalni ścieków w Krasnymstawie i to chodzi o dokumentację projektową – 389 

000,00 zł, montaż instalacji fotowoltaicznych, o których wcześniej też wspominałem – niecałe 8 mln 

zł. Kolejny raz podniesienie kapitału zakładowego w Przedsiębiorstwie Gospodarki Komunalnej na 

realizację inwestycji ”Wykorzystanie odnawialnych źródeł energii na potrzeby Przedsiębiorstwa 
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Gospodarki Komunalnej’’ – 490 000,00 zł. I ostatnie zadanie, które mamy zaplanowane w budżecie 

na przyszły rok to jest „Rozwój infrastruktury sportowej w Mieście Krasnystaw”, chodzi 

o modernizację basenu tylko, że jeżeli chodzi o basen to zadanie opiewa na mniej więcej kwotę 21 

mln zł na ten moment. W tej chwili prowadzimy rozmowy, żeby delikatnie zakres zwiększyć, ale w 

2023 roku planujemy, że w ramach tego remontu, tej modernizacji wydamy niecałe 2 800 000,00 zł, 

a reszta będzie w następnym roku. Jak Państwo sami zauważyliście, że po stronie dochodowej mamy 

niecałe 93 mln zł, po stronie wydatkowej ponad 105 mln zł, także deficyt na ten moment kształtuje 

się na poziomie 13 mln zł. Tutaj nie ma żadnych niebezpieczeństw, jeżeli chodzi o finanse miasta. 

Mniej więcej na podobnym poziomie ten deficyt powstawał w poprzednich latach. I jakoś tak nam 

się udawało, że kończyliśmy, realizowaliśmy wszystkie zadanie i ten deficyt, który gdzieś tam na 

początku roku się pojawiał, do końca roku udało nam się wypłaszczyć, a nawet doprowadzać do tego, 

żeby już na koniec nie było. To tyle tytułem budżetu na rok 2023. 

 

 Radny Jan Pawelec – Wiceprzewodniczący Rady Seniorów  - Czy można mieć pytanie 

odnośnie budżetu? 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Proszę bardzo. 

  

 Radny Jan Pawelec – Wiceprzewodniczący Rady Seniorów - Bo w tym dziale ,,Aktywny 

Senior’’ czy są przeznaczone pieniążki na organizację Senioriady, o które myśmy się zwracali na 

jesieni pismem do Urzędu Miasta? Dziękuję. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Poczekamy na tę odpowiedź, 

a Panu Burmistrzowi dziękujemy za informacje, życząc, aby zawarte budżecie zapisy udało się 

zrealizować, tego samego życzę Radzie Miasta, żeby pomagała w realizacji tego. Panie Burmistrzu 

to poprosimy w odpowiedziach na interpelacje. 

 

7. Podsumowanie pracy Rady Seniorów Miasta Krasnystaw w IV kwartale 2022 r. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - A teraz przejdziemy do kolejnego 

punktu mianowicie do podsumowania pracy Rady Seniorów Miasta Krasnystaw w IV kwartale 2022 

r. Ponieważ I sesja Rady Seniorów Miasta Krasnystaw III kadencji odbyła się 23 marca 2022 roku, 

a robocza sesja miała miejsce 8 września tegoż roku, stąd plan pracy obejmował tylko IV kwartał. Na 

ten IV kwartał zaplanowaliśmy: Informację o realizacji zadań programu ,,Korpus Wsparcia Seniora’’, 

Informację o działalności Stowarzyszenia MANKO i perspektyw przystąpienia do programu ,,Gmina 

Przyjazna Seniorom’’, zorganizowanie uroczystej sesji Rady Seniorów z okazji Dnia Seniora 

i podsumowanie pracy seniora w IV kwartale 2022 roku. Z zaplanowanych zadań decyzją Państwa 

Radnych po zapoznaniu się z działaniami Stowarzyszenia MANKO nie przystąpiliśmy do 

programu ,,Gmina Przyjazna Seniorom’’. Nie zrealizowane również zostało zadanie Informacja 

z działalności Centrum Aktywnego Seniora w 2020 roku oraz plany dotyczące dalszego 

funkcjonowania centrum. Zadanie znalazło się w planie pracy rady w kwietniu br. Kilka słów muszę 

tu poświęcić uroczystej sesji Rady Seniorów. Pomysł zorganizowania tej sesji to przede wszystkim 

podkreślenie ważności święta seniora. Powodem tego było szukanie, ciągłe szukanie i to przede 

wszystkim możliwości tej walki z chorobą ludzi starszych, z samotnością. I ciągle chodzi nam o to 

wszystkim, jak dotrzeć do seniorów spoza organizacji senioralnych, w jaki sposób udowadniać, że 

nie są sami, że mają na kogo liczyć, że mogą w czymś uczestniczyć, że mogą być 
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pełnowartościowymi mimo jesieni życia obywatelami tego miasta. I o to okazja, 20 październik 

Europejski Dzień Seniora i uroczysta sesja. Poprzedziło ją wiele spotkań organizacyjnych, były to: 

rozszerzone posiedzenia Prezydium Rady, spotkania z przewodniczącymi organizacji senioralnych, 

głównie radą słuchaczy Uniwersytetu III Wieku, pracownikami Urzędu Miasta, przede wszystkim 

Panią Sekretarz, Paniami zajmującymi się promocją miasta, Panią inspektor w Biurze Rady Miasta, 

pracownikami Krasnostawskiego Domu Kultury. Logistycznie nie było wcale łatwo, ale przecież 

udało się. I w tym miejscu serdecznie dziękuję wszystkim autorom sukcesu: Pani Sekretarz Renacie 

Stangryciuk za poświęcony czas, niezwykle cenne uwagi, pomysły, głównie ten dotyczący występu 

Pani Patrycji Stojańskiej w trakcie trwania sesji, dziękujemy za podziwianą przez wszystkich 

kwiatową dekorację sali obrad, za pomysł prezentacji medialnej. Dziękujemy Panu Burmistrzowi za 

ciepłe wystąpienie, Pani Małgorzacie Antoniak za przygotowanie i przeprowadzenie drugiej części 

sesji, a więc inaugurację roku akademickiego Uniwersytetu III wieku, za przygotowaną 

i zaprezentowaną część artystyczną, za prezentację medialną. Paniom: Wioli Łukaszczyk i Joannie 

Sobstyl bardzo dziękuję za promocję sesji, przygotowanie i dostarczenie bardzo wielu zaproszeń, 

Pani Iwonie Surma za ciekawe podpowiedzi i aktywne uczestnictwo w pracach związanych z sesją. 

Dziękuję Pani Bożennie Pachla za prowadzenie sesji, Panu Jankowi Pawelcowi za pracę związaną 

z przygotowaniem sesji. Dziękuję pracownikom Krasnostawskiego Domu Kultury i bardzo dziękuję 

za czas po sesji. Bardzo pyszny tort, za słodycze, za owoce i za taką możliwość integracji wszystkich 

uczestników tejże uroczystej sesji. Udany senioralny 20 październik 2022 roku utwierdza 

w przekonaniu chyba nas wszystkich, że święta seniorów winny znaleźć się w planach pracy naszej 

rady. Zaplanowaliśmy taki dzień i na ten rok naszej pracy. To tyle sprawozdań. Jeśli czegoś nie 

dopowiedziałam, bardzo proszę czy mają Państwo jakieś uwagi dotyczące sprawozdania z pracy rady 

w IV kwartale ubiegłego roku? Nie widzę. To rozumiem, że jeżeli nie ma uwag to akceptują Państwo 

to sprawozdanie. Dziękuję bardzo. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Seniorów Miasta Krasnystaw na 

2023 r. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - I przechodzimy do kolejnego 

punktu mianowicie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Seniorów Miasta 

Krasnystaw na 2023 r. Projekt planu pracy na 2023 rok otrzymali Państwo w zaproszeniach. 

Ponieważ tradycyjnie traktujemy projekt jako dokument otwarty pytam czy mają Państwo radni 

uwagi i inne propozycje? Może nie udało się osobom pracującym nad planem czegoś uwzględnić, 

a co zdaniem  Państwa powinno się znaleźć w planie pracy. Jeżeli nie dzisiaj to pamiętajmy o tym 

o czym mówię, że plan jest dokumentem otwartym i w trakcie trwania roku, w trakcie trwania naszej 

pracy w 2023 roku będziemy mogli zaproponować kolejne zadania czy dojdziemy do wniosku, że 

coś można przesunąć, zmienić z jakiegoś powodu. Nie widzę, zatem przystąpimy do przyjęcia 

uchwały, którą Państwo mają też łącznie z zaproszeniami. Tekst tej uchwały Państwo znają. Zatem 

pytam, kto z Państwa radnych jest za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady 

Seniorów Miasta Krasnystaw na 2023 r.? Bardzo proszę o podniesienie ręki. Dziękuję. Czy ktoś 

z Państwa się wstrzymuje od głosu? Nie widzę. Czy ktoś jest przeciwny? Również nie widzę.  

 

Rada Seniorów Miasta Krasnystaw jednogłośnie podjęła  

Uchwałę Nr III/4/2023 

w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Seniorów Miasta Krasnystaw na 2023 r., która stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - A więc stwierdzam, że uchwała 

w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Seniorów na 2023 r. została przyjęta jednomyślnie. Życzmy 

sobie wobec tego, żeby udało nam się zapisy tejże uchwały solidnie na rzecz seniorów, dla dobra 

seniorów zrealizować. 

 

9. Przedstawienie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów – Kolejny punkt naszych obrad  to 

przedstawienie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. Czy Pan Burmistrz jako pierwszy? 

Bardzo proszę. 

 

 Pan Robert Kościuk - Burmistrz Krasnegostawu - Pani Przewodnicząca, Panie i Panowie 

Radni, Szanowni Państwo. Odpowiem tutaj na pierwszą interpelację Pana Zdzisława Sokoła 

dotycząca naszego oświetlenia ulicznego i kwestii dotyczącej gaszenia świateł przed godziną 7:00 

rano. Muszę powiedzieć, że my tam mamy taki indywidualny system, jeżeli chodzi o uruchamianie 

i wyłączanie naszego oświetlenia. To się wszystko dzieje automatycznie, ale dobrze, że Państwo 

zgłaszacie nam te kwestie, bo w związku z tym będziemy musieli dokonać pewnych korekt. Bo tam 

jest i zegar astronomiczny, ale też są takie czujniki zmierzchowe, być może, że w ramach tych 

różnych regulacji, które tam się pojawiły, gdzieś tam, na któryś sekcjach w mieście, to oświetlenie 

jest wcześniej wyłączane. Jeszcze przed tym, jak pojawi się na tyle widno, jeżeli chodzi o rozpoczęcie 

dnia. Także tak ten temat na pewno będziemy mieli na uwadze i w najbliższym czasie to skorygujemy. 

Dwa pytania, dwie interpelacje były ze strony Pani radnej Zofii Gregorowicz-Myka. W zasadzie to 

były w jednej interpelacji dwa pytania czy miasto może koordynować i nadzorować Centrum 

Aktywnego Seniora. My co do zasady tutaj takie działania podjęliśmy i cały czas jakby sprawdzamy, 

co dzieje się w ramach Centrum Aktywnego Seniora. Ja tylko chciałem przypomnieć, że Centrum 

Aktywnego Seniora to miała być platforma, która miała wszystkie stowarzyszenia, związki, kluby 

senioralne, łączyć. Dalece byliśmy od tego, aby było odwrotnie, żeby to było jakimś zarzewiem 

konfliktu, jakąś kością mówiąc kolokwialnie niezgody. Myślę, że w takim razie tak, jak zaczynaliśmy 

nasze pierwsze spotkania przed utworzeniem Centrum Aktywnego Seniora i one były poprzedzone 

wieloma spotkaniami, ustaleniami. Powinniśmy myślę, jeszcze raz spotkać się w tej sprawie uzgodnić, 

wyznaczyć jakieś kierunki, każdy z Państwa  już w tym momencie ma szereg różnych uwag. Przede 

wszystkim Centrum Aktywnego Seniora miało was wszystkich łączyć, miało to być miejsce, gdzie 

wszyscy się spotykacie, gdzie wszyscy możecie się integrować. To było to generalne założenie, nigdy 

by mi nie przyszło do głowy, że gdzieś tam, na którymś etapie może się okazać, że pomiędzy różnymi 

klubami senioralnymi czy stowarzyszeniami, może na tym tle dochodzić do jakiś tam nieporozumień. 

Na pewno, co do nas takich intencji nie mieliśmy, chodziło zupełnie o coś innego. Druga interpelacja 

dotyczyła smogu, to muszę powiedzieć, że Straż Miejska jeździ po ulicach naszego miasta, 

monitoruje sytuację jaką mamy w mieście tylko musimy jakby zwrócić na jedną rzecz uwagę. My 

mamy też urządzenia monitorujące jakość powietrza w mieście, na wszystkich naszych jednostkach 

szkolnych, oświatowych są zainstalowane takie urządzenia. Wyniki tych pomiarów są dostępne też 

w Internecie, można sobie zobaczyć jak to wygląda. W prognozach pogody, które oglądacie Państwo 

w telewizji też na podstawie tych pomiarów pokazywane są tereny, gdzie jest ten poziom 

zanieczyszczenia wysoki, średni lub niski. My ze swojej strony na pewno takie działania prowadzimy, 

prowadziliśmy też przy użyciu dronów, nad miastem kilkukrotnie latały drony, które też te pomiary 

robiły. Były takie przypadki, że Straż Miejska musiała przeprowadzić już konkretną interwencję, było 
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widać ewidentnie, że ktoś pali nie do końca tym materiałem, który powinien spalać i tym samym 

doprowadzał do bardzo dużej uciążliwości, już nie tylko dla samych sąsiadów, ale dla większości 

ludzi w mieście. Kolejna interpelacja to była ze strony Wiceprzewodniczącego Pana Jana Pawelca 

i dotyczyła wybiegu dla psów i tego działania, które miasto się podjęło jeszcze w zasadzie 2021 roku. 

Wniosek do miasta owszem wpłynął, tutaj i radni tym się bardzo żywo zainteresowali, ale niestety 

wnioskodawcy, którzy do nas wystąpili z taką propozycją, z taką prośbą, żeby taki wybieg dla psów 

urządzić, żeby przygotować ten wniosek swój wycofali, a dokładnie 15 września 2021 roku wpłynął 

do Urzędu Miasta. A on był związany z tym, że tereny, które pierwotnie były brane pod uwagę pod 

zorganizowanie takiego wybiegu dla psów należały do Krasnostawskiej Spółdzielni Mieszkaniowej. 

W tym miejscu Spółdzielnia Mieszkaniowa zrobiła jakieś nowe nasadzenia drzew, tym samym nie 

zgodziła się na to, aby w tym miejscu taki wybieg można było zorganizować i mówiąc kolokwialnie 

ten temat upadł. Rozumiem, że jest taka potrzeba w mieście. My ze swojej strony szukamy takich 

terenów, które by były najbardziej optymalne, bo przede wszystkim trzeba wziąć pod uwagę to, że 

taki wybieg dla psów nie może być oddalony od tych skupisk ludzi gdzieś bardzo daleko. To nie 

można mówić o kilometrach, tylko ewentualnie o odległościach kilkusetmetrowych. Póki co nie 

mamy takiego terenu, który byśmy mogli brać pod uwagę, chyba, że te tereny, które nabyliśmy pod 

budowę Społecznych Inicjatyw Mieszkaniowych tam wydzielić jakiś taki kawałek, bo to w zasadzie 

też będzie bardzo blisko i Osiedla Serbinów i tego nowego, które powstanie czy tak samo tego osiedla 

przy Chmielnej jednego i drugiego. A patrząc dalej to nawet tego osiedla przy PCK. To na ten moment 

jest to, co przychodzi mi do głowy i ewentualnie taka lokalizacja mogłaby być wzięta pod uwagę. 

Pytał Pan Pawelec również o Senioriadę, dokładnie tak, jak Państwo wnioskowaliście w budżecie na 

2023 rok ta kwota jest ujęta. Także wydaje mi się, że tą Senioriadę możecie sobie planować, ona się 

odbędzie. Kolejna interpelacja była od Pani Przewodniczącej Urszuli Hus i dotyczyła estetyki tablic 

ogłoszeniowych, ale też tablic z nazwami ulic. Generalnie nie trudno się z Panią nie zgodzić, bo jeżeli 

się przemieszczamy po mieście, widać, że i te tablice wymagają już odnowienia, tak samo tablice 

ogłoszeniowe, ale również i tablice z nazwami ulic. Także tym tematem się na pewno zajmiemy 

i postaramy się na wiosnę już przystąpić do takich działań, żeby raz poprawić estetykę, a tam gdzie 

to konieczne nawet takie tablice wymienić. Kolejne zapytanie i interpelacja Pani Bożenny Pachli 

dotyczyła braku miejsc parkingowych przy ul. PCK. To muszę powiedzieć, że dzisiaj miałem też rano 

spotkanie z jedną z mieszkanek z ul. PCK, która dokładnie to samą kwestię podnosiła. Mówiła mi 

o tym, ale to jest wszystko oczywiście do sprawdzenia, że na terenie osiedla Cukrowni mamy takie 

miejsca zielone, które ewentualnie można byłoby brać pod uwagę jako miejsca parkingowe. Ja też 

powiedziałem, że podobne działanie kiedyś zrobiliśmy ze Spółdzielnią Mieszkaniową Krasnystaw 

u zbiegu ulic Tokarzewskiego i Sobieskiego. I powiedzmy, że miasto partycypowało w kosztach 

utworzenia tego parkingu i na podobnej zasadzie wysuwając jakąś tam analogię, też pewnie 

moglibyśmy takie miejsca utworzyć. Ale to jest jakiś tam proces, tego się nie da zrobić z dnia na 

dzień. W przypadku ulicy Tokarzewskiego i Sobieskiego to zajęło mniej więcej 2,5 roku, ale dzisiaj 

jak zaczniemy ten pierwszy krok i działania w tym kierunku to prędzej czy później dojdziemy do 

tego ustalonego celu. Kolejne zapytanie, kolejna interpelacja była od Pani radnej Anny Ciechańskiej 

– Maruchy i były związane z zbliżającym się okresem turystycznym. I też dotyczyły parkingów 

w mieście dla autokarów z turystami. Powiem szczerze, że od kilku lat nurtuje nas ten sam problem, 

bo w 2016 roku już w ramach różnych wspólnych działań pomiędzy miastem a Powiatem 

Krasnostawskim na ul. Kościuszki przy szkole wielozawodowej były wycięte drzewa. Były 

przygotowania co do utworzenia tam takich zatok dla turystycznych autokarów, ale w związku z tym, 

że rozpoczęła się, może się jeszcze nie rozpoczęła, ona się kończyła wówczas ta budowa tego terenu, 

gdzie obecnie mamy: Lidla, Cropp, Rossmanna i tam się pojawiły duże miejsca parkingowe, ten temat 
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upadł. Otworzył kilkadziesiąt metrów w zasadzie dalej, tam gdzie kiedyś był przy Kościuszki 13 

sklep meblowy, tam powstał taki parking, dworzec dla autokarów. W związku z tym Starostwo 

Powiatowe ten temat zarzuciło, także ul. Kościuszki już w tym momencie odpadła. Muszę się zgodzić 

z Panią Anią, że te parkingi, które gdzieś tam mają po drugiej stronie Wieprza, one są za daleko, żeby 

ci turyści chcieli przemieszczać się tutaj po mieście. Kilka dni temu gdzieś tam podczas różnych jakiś  

spotkań i rozmów zaczęliśmy mówić o tym, że może na ul. PCK, bo to jest miejska ulica na którejś 

z tych zatok właśnie kosztem tych miejsc parkingowych, które tam są w tej chwili przy ulicy zrobić 

zatokę taką dla autokarów. I znowu jakby w nawiązaniu do tego o czym mówiłem wcześniej, zrobić 

takie miejsca parkingowe dla mieszkańców, gdzieś w środku osiedla i wtedy można byłoby 

kompleksowo jakby dwie sprawy załatwić przy jednym temacie. Drugie pytanie Pani Anny 

Ciechańskiej-Maruchy dotyczyło pojazdów, które z dużą prędkością przemieszczają się tutaj w dolnej 

części ul. Witosa, tam przy tych przejściach dla pieszych. Przekażemy to policji, bo tam oznakowanie 

i organizacja ruchu już jest tak urządzona, że tam są ograniczenia, kierowcy ewidentnie łamią te 

przepisy. I pewnie zresztą z doświadczenia na pewno tutaj i Pan Jan może powiedzieć, że jak się kilka 

razy ustawią radiowozy i będą pomiary prędkości to pewnie te wieści szybko się rozejdą, że coś 

takiego ma miejsce i zmobilizuje to kierowców do tego, żeby jeździć zgodnie z przepisami. I to 

w zasadzie była ostatnia interpelacja ostatnie zapytanie. Także  ja ze swojej strony dziękuję. Jeżeli 

gdzieś tam ktoś jeszcze chciałby, żebym coś dopowiedział to proszę bardzo. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Bardzo dziękujemy. 

 

 Radna Zofia Gregorowicz – Myka - Odnośnie interpelacji to chodziło o to, żeby po prostu 

jeżeli będą jakieś jednostki powstawały, projekty na rzecz seniorów, organizacje to, żeby informować 

wszystkie związki emerytalne, organizacje jak: uniwersytet i centrum, żeby po prostu tej działalności 

takiej samej nie powielać. Bo działalność powiela się i tu i tu i naprawdę chaos powstaje, może tu 

pójdę, może tu pójdę, może do tego związku. O to chodziło tak mniej więcej, żeby po prostu 

informacja była taka od razu, z góry. Dziękuję bardzo. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Czy ktoś z obecnych w sprawie 

odpowiedzi już na interpelacje, których udzielił Pan Burmistrz chciałby zabrać głos? Bardzo proszę 

Panią Małgorzatę – Szefową Uniwersytetu III Wieku. 

 

 Pani Małgorzata Antoniak – LUTW filia Krasnystaw - Dziękuje bardzo. Jeśli można to ja 

bym może tak doprecyzowała tą interpelację koleżanki dotyczącą właśnie tej koordynacji. Otóż Panie 

Burmistrzu chodzi nam może nie tyle o sam CAS. Bo skoro CAS już istnieje i musi robić to co robi, 

to niech robi. Tylko niech nie powiela naszych form, które my od 13 lat prowadzimy, niech uzgadnia 

z nami terminy tych zajęć, żeby one się nie nakładały, żeby ludzie nie musieli wybierać, rezygnują 

z tych zajęć. Żeby np. biblioteka, która w tej chwili realizuje jakiś projekt na rzecz seniorów, 

konsultowała z nami czy my rzeczywiście potrzebujemy kolejnych zajęć komputerowych, które my 

prowadzimy od 13 lat i które nie są w pełni obsadzone, są wolne miejsca i każdy może też korzystać, 

żeby nie organizować drugich tych zajęć, żeby one nie były akurat w tym samym czasie. Żeby np. 

aerobik, który my organizujemy od 13 lat i organizuje też w tej chwili CAS, dzień po dniu, my 

w poniedziałek, oni we wtorek, nie można byłoby tego połączyć. Żeby jednym instruktorem 

opłaconym zrealizować ten projekt, żeby biblioteka zamiast np. my byśmy mieli inne oczekiwania 

w stosunku do biblioteki, żeby ona nam nie organizowała wycieczek ani jakiś innych tam imprez, ale 

niech kupi książki z grubą czcionką, niech kupi czytniki do e-booków dla seniorów. Tego byśmy 
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oczekiwali od nich, a nie kolejnych zadań, które w zasadzie powielają to, co my robimy już od lat. 

I tak, jak koleżanka Zosia powiedziała, że ludzie są tak zdezorientowani, bo chcieliby i tu i tam 

i w zasadzie łapią po kilka srok za ogon i w zasadzie nigdzie nie są spełnieni tak jak potrzeba. My 

nie musimy płacić za aerobik instruktorowi, bo można byłoby te zajęcia aerobiku połączyć np. 

z zajęciami CAS-u i niech jedna osoba, niech jeden podmiot płaci za ten aerobik. To jest naprawdę 

marnotrawstwo pieniędzy. My w tej chwili przygotowujemy się do konkursu ogłoszonego przez 

miasto dla organizacji pozarządowych. I ja nie wiem czy np. my mamy wpisać też tam zajęcia 

aerobiku, bo jeżeli one mają być dla 10 osób czy dla 5, to naprawdę nie ma sensu. To niech to przejmie 

już ten CAS, który tak funkcjonuje super dobrze, a my w to miejsce postaramy się jakąś inną formę 

zaproponować seniorom. My opłacimy basen czy opłacimy zajęcia na basenie czy jakąś inną formę. 

A w tej chwili to naprawdę to jest powielanie tego co jedni robią to i następni to samo powielają 

i płacimy naprawdę niepotrzebnie zupełnie pieniądze, nasze wspólne. Bo naprawdę lepiej byłoby te 

pieniądze wydatkować w jakiś naprawdę racjonalny i mądry sposób. To naprawdę jest tak widoczne 

w tej chwili i to nam tak dezorganizuje naszą pracę. Jeżeli to w taki sposób i w takim kierunku dalej 

pójdzie to, jeżeli nie będzie jakiejś koordynacji z góry i np. biblioteka, jeżeli chce wykazać się 

w dziedzinie załóżmy pomocy seniorom to niech ona zrobi jakieś konsultacje z seniorami, czego my 

oczekujemy, co my potrzebujemy, a nie wymyśla to, co już w tej chwili i tak się dzieje. Są szkoły, 

które w tej chwili też podejmują jakieś działania, które nie wiem w jaki sposób one mają nam tutaj 

pomóc, ale to też naprawdę wszystko powinno być jakoś skoordynowane, powinno być racjonalnie 

wydatkowane, żeby przyniosło korzyść wszystkim i organizacjom i tym, którzy te pieniądze 

wydatkują. Bo to jest w tej chwili naprawdę wielki chaos i wielkie takie przekupstwo, że tak powiem, 

bo ,,choć do mnie, bo tutaj masz za darmo, a tutaj musisz płacić, ja tutaj nie pójdę’’. Na początku na 

aerobiku mieliśmy 20 osób, a teraz przychodzi 5 osób, ja nie wiem czy jest sens dalej prowadzenia 

takiej formy. Np. widzę, że tutaj w budżecie miasta jest ponad 500 000,00 zł  zaplanowanych na 

udział własny do projektów unijnych i m.in. dla CIS-u i dla CAS-u. Jeżeli będziecie Państwo ubiegać 

się o te pieniądze, to proszę uwzględnić potrzeby wszystkich organizacji. Ja wiem, że program do, 

którego aplikujecie jest jakoś ściśle określony i ma jakieś uwarunkowania takie specjalne i tam może 

trzeba się po prostu dostosować do tych warunków, ale też trzeba uwzględnić tutaj tą sytuację jaką 

w tej chwili mamy w mieście. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Bardzo dziękuję Pani Małgorzacie. 

Szanowni Państwo my doskonale wiemy, że z ogromnych chaosów wyłoniły się różne ciekawe 

rzeczy i myślę, że uda nam się również w tym temacie wypracować jakiś konkretny pomysł, który 

będzie te rzeczy normował. Pani Sekretarz prosiła o głos i Pan Burmistrz prosił o głos. Bardzo proszę, 

myślę, że te głosy to będą już właśnie taką próbą wychodzenia z tego chaosu. Proszę bardzo, bo chaos 

jest faktycznie.   

 

 Pani Renata Stangryciuk - Sekretarz Miasta - Szanowni Państwo. Tutaj nie zgodzę się 

z wypowiedzią mojej przedmówczyni odnośnie racjonalności dokonywania wydatków dla CAS-u. 

Dlatego, że środki te pochodzą z programu unijnego i tutaj nie ma takiej możliwości, żeby one były 

wydatkowane w sposób niecelowy, nieracjonalny, z zachowaniem wszelkich procedur czy przepisów 

chociażby ustawy o finansach publicznych. Także taki zarzut nie ma tutaj miejsca, dlatego, że te 

środki na pewno są wydatkowane w sposób zgodny. Instytucja CAS-u. Instytucja CAS-u, my tutaj 

prowadziliśmy z Państwem rozmowy, jak najbardziej tak. Pojawiła się taka możliwość, że miasto 

mogło skorzystać z tych środków i z tych środków skorzystało. I już niejednokrotnie mówiłam o tym, 
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że to nie było jakieś celowe działanie, żeby tutaj spowodować jakieś takie negatywne emocje wśród 

Państwa i żeby właśnie dochodziło do jakiś konfliktów. Tak naprawdę utworzenie CAS-u miało na 

względzie, tego CAS-u przy MOPSI-e, ono ma określone założenia i tak naprawdę każdy z seniorów, 

który mógł, chciał to mógł swoje uczestnictwo zgłosić. 

 

  Pani Małgorzata Antoniak – LUTW filia Krasnystaw  - Nie każdy. 

 

 Pani Renata Stangryciuk - Sekretarz Miasta - To znaczy może nie każdy. Tutaj było takie 

spotkanie już prowadzone, był Pan Dyrektor, była Pani Monika Sawa, którzy tłumaczyli. Ja już w tej 

chwili tych założeń tak dokładnie nie pamiętam, natomiast generalnie każdy może uczestniczyć 

w tych założeniach. Ja rozumiem, że Państwo reprezentujecie też jedną organizację senioralną i to 

jest jakby jeden głos. Natomiast tych organizacji senioralnych w mieście jest dużo i to nie chodzi o to, 

że my tutaj nie wiem jako miasto, jako koordynator chcemy wchodzić czy przepisywać sobie jakieś 

takie prawa do tego, żeby konkurować z kimś, bo to nie o to chodzi. Wydaje mi się, że seniorów 

w Mieście Krasnystaw jest na tyle dużo, że mogą korzystać z różnych form i to nie chodzi o to, żeby 

sobie wchodzić gdzieś tam i być przeciwko sobie, tylko, żeby wspólnie coś tworzyć, tak. Także 

naszym zamiarem na pewno nie było to, żeby tutaj mówię negatywnie wpływać na tą taką sytuację 

senioralną w mieście. Absolutnie to nie był taki zamiar utworzenia CAS-u czy teraz to co, projekt, 

który realizuje biblioteka. Także na pewno zwrócimy tutaj uwagę na to, żeby biblioteka ten głos, 

który tutaj Pani wyraziła odnośnie czy tych książek, to na pewno tak. Tutaj rozmawiałam z Panią 

Przewodniczącą na temat tej koordynacji, żeby faktycznie w przyszłości takie rozmowy były 

prowadzone. Także myślę, że to wszystko może się wydarzyć, natomiast nie możemy negować tego 

co jest, bo to wszystko jest naprawdę dla Państwa. 

 

 Pan Robert Kościuk - Burmistrz Krasnegostawu - Jeśli mogę, to tak tylko chciałbym 

uzupełnić, bo dużo było powiedziane. I tak nawiążę do mojej poprzedniej wypowiedzi, kiedy były 

odpowiedzi na interpelacje, zapytania Państwa, kiedy powiedziałem, że tutaj się pojawia bardzo dużo 

takich negatywnych emocji. I skoro udawało nam się pewne rzeczy ustalać na początku, co do 

działania Centrum Aktywnego Seniora, funkcjonowania tego Centrum Aktywnego Seniora i tych 

głównych założeń, które miały jakby tworzyć tą platformę do tego, żeby się Państwo integrowali, 

a nie dezintegrowali, bo to było najważniejsze. Dlatego tak, jak powiedziałem wcześniej, umówimy 

się z Panią Przewodniczącą i z Prezydium Rady Seniorów po to tylko, żeby wstępnie omówić jakieś 

założenia. Potem pewnie zorganizujemy jakieś takie większe spotkanie, w większym gronie,  

żebyście Państwo też mogli wziąć w tym udział. To, co wypracowujemy pewnie potem zafunkcjonuje. 

Ale ja jeszcze raz powtarzam tu nie chodziło o to, żebyście Państwo się poróżnili, właśnie nie. 

To miała być szansa na to, żebyście się integrowali wszyscy, żeby nie było podziałów, żebyście 

wszyscy mogli się spotykać, czy to Uniwersytet III Wieku, czy to Klub Seniora przy Domu Kultury 

czy jeszcze jakieś tam inne organizacje senioralne, które mamy w mieście. O to chodziło. Dziękuję 

bardzo. 

 

 Pani Małgorzata Antoniak – LUTW filia Krasnystaw – Proszę Państwa. My naprawdę 

bardzo doceniamy Państwa zamiary i Państwa intencje, ale niestety te zamiary, ten cel nie został 

osiągnięty. To stało się coś odwrotnego w tej chwili. I ja tutaj nie robię zarzutów, tutaj tak, jak Pani 

Sekretarz powiedziała, że środki z CAS-u są nieracjonalnie wydawane. Nie powiedziałam, że akurat 
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z CAS-u, nasze środki Uniwersytetu nie są racjonalnie wydawane, ponieważ są powielane zajęcia. 

I ja np. mogłabym zrezygnować w tej chwili z aerobiku, nie płacić instruktorowi za zajęcia, 

zaoszczędziłabym na zorganizowanie innych zajęć, innej formy np. i niech przejmie to CAS. Niech 

CAS tych ludzi przejmie, którzy chcą na aerobik chodzić. Bo ja sobie zdaję sprawę, ja to podkreśliłam, 

że ja wiem, że są pewne uwarunkowania tego programu i to musi być ściśle przestrzegane. Ja sobie 

z tego doskonale zdaję sprawę, bo ja ponad 40 lat przepracowałam na takim stanowisku, gdzie takie 

rzeczy nie były mi obce i ja wiem na czym to polega. Tylko ja właśnie mówię o tym, my się po prostu 

nie rozumiemy. Po prostu tutaj jakoś brak jakiejś takiej nici porozumienia. Ja mówię w  tej chwili 

przystępujemy do tego konkursu ogłoszonego przez miasto dla organizacji pozarządowych, czy ja 

mam w tym projekcie swoim pisać dalej zajęcia aerobiku czy ewentualnie CAS mógłby przejąć 

moich ludzi na te zajęcia. A ja w to miejsce bym coś innego wymyśliła, skoro to się odbywa na 

zasadzie powielania tylko tego samego co się już dzieje. O to chodzi. Czy ja mogę zrezygnować? 

Ja w projekcie nie wpiszę aerobiku na ten rok, proszę bardzo niech CAS się tym zajmie, a ja wpiszę 

np. zajęcia na basenie. I tutaj nam potrzebna taka koordynacja jest, taka wspólna rozmowa co 

moglibyśmy ewentualnie dobrego dla tych seniorów zrobić. Tak, żeby te pieniądze nie były 

marnotrawione, pieniądze miasta m.in., bo to z pieniędzy miejskich my płacimy, opłacamy 

instruktora. Mamy umowę z instruktorem, który przychodzi na indywidualne zajęcia dla 5 osób. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów – Dziękuję bardzo. Proszę Państwa 

proponuję zamknąć ten temat nie dlatego, że on jest nieważny, bo jest na pewno bardzo ważny, tylko 

naprawdę tu trzeba podejść do tego już rzeczowo. Dlatego proponuję, żeby w przyszłym tygodniu 

zorganizować właśnie takie robocze spotkanie, proszę popatrzeć w swoje kalendarze Panią Sekretarz, 

Pana Burmistrza, Pana Przewodniczącego również zapraszamy i zapraszamy przewodniczących 

organizacji senioralnych na takie pierwsze robocze spotkanie, co  to byśmy po prostu wypunktowali 

o co nam konkretnie chodzi, a w ślad za tym trzeba się będzie spotkać i wypracować rzeczywiści 

jakieś wyjście z tej sytuacji. To nie jest łatwe, bo my doskonale wiemy ci co byli zaprzątnięci pracą 

w związku z jakimiś projektami, to wiedzą, że jak jest projekt to zaplanowany na określoną ilość 

osób, to są takie zajęcia i takie formy pracy, w których może uczestniczyć więcej. Ale przepraszam 

bardzo na kosztowną wycieczkę więcej niż w projekcie jest uwzględnionych osób pojechać nie może. 

I dlatego proponuję, żebyśmy się spotkali, proszę popatrzeć w swoje rozkłady zajęć i ustalmy 

szybciutko termin tak owego spotkania w przyszłym tygodniu. W przyszłym tygodniu nie, tak? To 

na takie spotkanie zapraszają nas Pani Sekretarz, Pan Burmistrz, zaprasza Prezydium Rady Seniorów, 

zapraszamy też Przewodniczących Rad Senioralnych: Panią Małgorzatę, Panią Ewę, Panią Agnieszkę 

i wszystkich innych. Nie będziemy całej rady prawda zapraszać do tego, Państwo pozwolą, że 

w waszym imieniu będziemy o pewnych rzeczach dyskutować. Czy odpowiada Państwu ta 

propozycja? Może być za 2 tygodnie, jaki dzień tygodnia? 23 tak? Czy odpowiada Państwu Pani Ewo, 

Pani Małgosiu? Poniedziałek? 23 - poniedziałek godz. 10.00 w Urzędzie Miasta. Zamykam wobec 

tego tę część odpowiedzi na interpelacje. Szybciutko jeszcze poinformuję Państwa, że mam tutaj 

odpowiedzi na interpelacje z października 2022 roku. Ta interpelacja dotyczyła pielęgnacji 

nasadzonych drzew przy ul. Okrzei i później miejsc parkingowych przy PCK. O ile dobrze pamiętam 

była to interpelacja Pani Zofii Myka. Jest mowa o tym, że w jesieni będą usuwane suche drzewa 

i dosadzane nowe, więc mam taką nadzieję, że to się odbyło Pani Zosiu, to fajnie. I mowa jest 

o możliwościach usytuowania przy ul. Okrzei parkingów. Także wszystko jest tutaj wyjaśnione. 

Druga odpowiedź na interpelację dotyczy tego o czym mówiła Pani Sekretarz Prezydium Rady 

Seniorów, mianowicie parkingu przy Malince, to już wiemy o co chodzi i też jest mowa o braku 
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możliwościach ale i też perspektywach, które w pewnym sensie dotyczą rozwiązania tego problemu. 

I trzecia odpowiedź na interpelację to interpelacja dotycząca bezpieczeństwa mieszkańców. Straż 

Miejska odpowiadając na tą interpelację mówi, ,,odbierz odblask bądź bezpieczny’’. I w ramach tej 

akcji wszyscy chętni mogą otrzymać bezpłatne elementy odblaskowe w siedzibie Straży Miejskiej, 

a ponadto odblaski są przekazywane rowerzystom i osobom mało widocznym podczas wieczornych 

patroli strażników na terenie miasta i tę informację umieszczono na stronie internetowej Straży 

Miejskiej, co jest rzeczywiście prawdą oraz w postaci plakatów na tablicach ogłoszeń. W chwili 

obecnej w posiadaniu straży pozostało jeszcze około 200 sztuk opasek odblaskowych, a ze względu 

na trudności finansowe w roku bieżącym nie przewidziano zakupu dodatkowych. Także tutaj apeluję 

przy okazji do Państwa, że skoro jest tych 200 opasek, to proszę o tym pamiętać i mówić ludziom, że 

mogą przyjść i po prostu taką opaskę sobie wziąć. A to już nasze zadanie, bo my doskonale o tym 

wiemy, że ta akcja była bardzo rozpowszechniona w poprzednich latach i bardzo wiele osób te opaski 

tylko one jakoś poginęły w ogromnych torbach jakie mamy, albo są tak przyczepione do torebki, że 

są mało widoczne. W każdym bądź razie zwracajmy Drodzy Państwo na to uwagę również. Czy 

w punkcie odpowiedzi na interpelacje radnych będą jeszcze jakieś głosy? Nie widzę. Zamykam zatem 

punkt odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

10. Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - I przechodzimy do punktu 

kolejnego, a tym kolejnym punktem to są wolne wnioski i sprawy różne. I tu proszę Państwa kilka 

uwag dotyczących właśnie tych spraw różnych. Pierwszą z nich to jest zbliżający się finał Wielkiej 

Orkiestry Świątecznej Pomocy, który będzie 29 stycznia - w niedzielę. I tutaj pragnę Państwu 

przypomnieć szczególnie tym spośród Państwa Radnych, którzy pierwszą kadencję pracują jako radni, 

że my jako seniorzy Krasnegostawu mamy tą tradycję już wieloletnią. Przerwała ją oczywiście 

pandemia, a w historii współpracy seniorów ze sztabem orkiestry mamy działania seniorów związane 

z organizowaniem poczęstunku dla wolontariuszy, w związku z tym szukaniem sponsorów m.in. 

w Okręgowej Spółdzielni Mleczarskiej, w ciastkarniach, w piekarniach. Mamy za sobą uliczną 

zbiórkę pieniędzy do puszek, mamy za sobą sprawdzony kiermasz ciast i przekazywanie 

przedmiotów na orkiestrową licytację. I w tegorocznym finale, który będzie przebiegał pod 

hasłem ,,Walka z sepsą dla małych i dużych’’, pozostajemy to jest nasza propozycja prezydium przy 

dwóch formach wsparcia orkiestry: kiermasz ciast i przekaz przedmiotów do licytacji. Pozwolą 

Państwo, że szybciutko przekażę informacje związane właśnie z tymi formami, jeśli wyrazili zgodę 

to one się przydadzą. Mianowicie zgłoszenia chęci pieczenia ciast dokonamy dzisiaj na liście 

przygotowanej. Na tej liście napiszemy kto będzie piekł to ciasto i jaki jest rodzaj ciasta, o to Państwa 

poproszę, żebyśmy napisali. Dlaczego to jest potrzebne? To jest potrzebne po prostu na to, że trzeba 

zaopatrzyć się w odpowiednie pudełka, serwetki, talerzyki, po prostu trzeba tam stworzyć taką 

infrastrukturę, która będzie sprzyjała tej inicjatywie i przyniesie określone korzyści. Tutaj oczywiście 

największe doświadczenie ma Uniwersytet III Wieku, bowiem na dole w Domu Kultury w holu 

zwykle organizowaliśmy ogromny stół, na którym wystawiane były ciasta, do tego były konieczne 

dyżury osób, które te ciasta sprzedawały. To jest problem przyjmowania tych ciast, dużo takich 

logistycznych zabiegów. Ciasta będziemy wydawać, jeżeli się zdecydujemy właśnie 29 od godz. 

10.00 do 14.00, to Krasnostawski Dom Kultury - parter. I tutaj też bardzo proszę, bo my zaraz zrobimy 

sobie tę listę, natomiast bardzo proszę Panią Małgosię, Panią Ewę, Panią Agnieszkę o zorientowanie 

się. Bo jeżeli seniorzy z organizacji zgłoszą taki akces, to będą na pewno mile widziani. Jeśli będą 

jakieś dodatkowe, drobiazgowe pytania to odsyłam do Małgosi, bo właśnie uniwersytet zwykle 
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zajmuje się tą formą działalności. A jeżeli organizacje senioralne będą miały osoby, które przygotują 

ciasta to albo do Pani Iwonki do 20 stycznia albo do Pani Małgorzaty, do 20 stycznia prosimy 

o zgłoszenie. Druga forma przekazywanie przedmiotów do licytacji. I tu po konsultacji z szefową, 

która kieruje tutaj sztabem jest prośba, żeby przedmioty do licytacji złożyć do piątku 27 stycznia do 

sekretariatu Krasnostawskiego Domu Kultury lub można również zgłosić chęć przekazania jakiegoś 

przedmiotu przez Internet. Osoba, która będzie przekazywała jakiś dar do licytacji, jest jego 

właścicielem. Jeśli ten przedmiot nie zostanie sprzedany, wraca do właściciela. Organizatorzy 

licytacji proszą o wskazanie takiej orientacyjnej ceny wywoławczej. I tu taka malutka prośba, 

żebyśmy oddawali czy przekazywali do licytacji rzeczywiście przedmioty, co do których mamy 

pewność, że będą wylicytowane. Kolejna sprawa to problemowe zespoły radnych. Chodzi 

o włączenie się wszystkich radnych do pozasesyjnych działań radnych np. senioriad, uroczysta sesja. 

I tu będzie propozycja dla Państwa na posiedzeniu prezydium pomyśleliśmy sobie,  że powołamy 

takie 3 zespoły, jest nas 15, a więc po 5 radnych do takiego zespołu. Będzie to zespół ds. edukacji 

i kultury, zespół ds. zdrowia i opieki lekarskiej i zespół ds. bezpieczeństwa seniorów. Bardzo proszę, 

żebyśmy się tutaj proszę Państwa wpisali tak, żebyśmy mogli czynnie uczestniczyć we wszystkich 

działaniach, które będą realizowały przyjęte dzisiaj na sesji zadania do planu pracy. One nie wszystkie 

będą wymagały naszego czynnego uczestnictwa, ale będą takie, które tego uczestnictwa będą 

wymagały. Więc bardzo proszę o wpisanie się na tę listę. I dobrą tradycją działalności radnych 

w poprzednich kadencjach, było uczestnictwo radnych w posiedzeniach komisji Rady Miasta. 

I umawiamy się, że to uczestnictwo nie będzie obowiązkowe, ale jeśli Państwo będą się szerzej 

interesowali właśnie problemami nawet w związku z naszymi zadaniami z planu pracy czy tym czym 

zajmuje się Rada Miasta, to jest Pan Przewodniczący, który na pewno skinie głową, że będziemy tam 

mile widziani. Powiadam jeszcze raz, uczestnictwo nie jest obowiązkowe, ale też trzeba zostawić 

sygnał, że chcemy w jakiejś komisji uczestniczyć po to prostu, żebyśmy byli poinformowani o tym. 

Informacje o posiedzeniach komisji Rady Miasta będą przekazywane SMS-ami, więc numery 

telefonów Pani inspektor Iwona ma nasze i przed sesją, żeby już i pomniejszyć koszt i tutaj takie 

właśnie sprawy związane z dostarczeniem zawiadomień będą przekazywane drogą telefoniczną. 

Oczywiście jeśli się na to zgadzamy. Więc jeśli Państwo wyrażają zgodę, bo myślę, że do naszych 

komisji problemowych to wszyscy zechcą być aktywni i chcą nie tylko zechcą, ale już chcą być 

aktywni i na pewno swój akces zgłoszą. A teraz czy przyjmujemy taką propozycję, żebyśmy 

uczestniczyli w posiedzeniach komisji Rady Miasta? Nie widzę jakiś głosów, które by mówiły nie, 

nie chcemy, czyli będziemy się na tę listę zapisywać. W ubiegłej kadencji proszę Państwa to jest 

kolejna sprawa w sprawach różnych i bieżących to są dyżury radnych. W ubiegłym roku raz 

w miesiącu w określony dzień i określonej godzinie dwóch radnych naszej rady dyżurowało w pokoju 

nr 1 korzystając z gościnności Pana Przewodniczącego i spotykaliśmy się z obywatelami miasta. 

W tych dyżurach chodzi o umożliwienie mieszkańcom składania pomysłów, wniosków i opinii, które 

będą dotyczyły i życia mieszkańców i funkcjonowania miasta. Bo nie raz jest tak, że do nas się 

zgłaszają ludzie i mówią, żeby gdzieś to tam zgłosić, prawda i nie zawsze mają już sprecyzowany 

problem. To jest okazja do tego, żeby to mogło mieć miejsce. Więc jeżeli Państwo uważają, że tę 

formę aktywnej pracy seniorów przyjmujemy na ten rok, to też proszę o akceptację. Jeśli ta akceptacja 

będzie pozytywna, jeśli przyjmiemy to, to po sesji telefonicznie uzgodnimy z Państwem czy terminy 

Państwu odpowiadają i od lutego już będziemy mogli takie dyżury wznowić. Proponujemy, aby był 

to pierwszy wtorek miesiąca w godzinach od 10 do 11 tu właśnie w pokoju nr 1. Jak jest z myśleniem 

w tym kierunku? Kiwamy głowami, a więc planujemy. I teraz proszę Państwa, za moment Państwo 

tam bardzo proszę  żeby się wpisali na te listy, które kursują. A ja jeszcze korzystając z faktu, że 

Państwo wychodząc z sesji zabiorą sobie takie odblaski, one są przygotowane przez miasto z okazji 
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szczepień na COVID, ale to ,,szczepimy się’’ jest dalej niezwykle aktualne, bo proszę Państwa fala 

zachorowań na grypę tak, jak mówią służby medyczne przed nami. I dlatego zachęcamy Państwa 

gorąco do szczepienia się przeciwko grypie. To szczepienie przeciwko grypie może się odbywać już 

to nie jest trudna sprawa, bo te szczepionki naprawdę tak są dostępne. Szczepienia są dla nas seniorów 

bezpłatne, więc szczepionka Waxigrip Tetra jest bezpłatna dla kobiet w ciąży i seniorów powyżej 75 

roku życia. Trzeba mieć do zakupu tej szczepionki, czy do pobrania z apteki tej szczepionki 

skierowanie od lekarza pierwszego kontaktu, od lekarza właśnie tego rodzinnego, po to, żeby tę 

szczepionkę w aptece odebrać. I można się też zaszczepić szczepionkę Influvac Tetra, odpłatność za 

tą szczepionkę wynosi 50%, płacimy 25,78 zł. I dla wnuków naszych i prawnuków jest jeszcze 

szczepionka Fluenz Tetra, którą podajemy dziecku do noska. Także warto o tym też wiedzieć. 

I zachęcam bardzo gorąco do szczepienia przeciwko grypie, nie boli, a zmniejsza może nie w 100% 

zabezpiecza nas przed zachorowaniem, ale w razie zachorowań, oby ich nie było przebieg jest o wiele 

łatwiejszy. Jeśli jestem przy temacie zdrowia to proszę o zapamiętanie i rozpowszechnienie 

następującej informacji, nie wiem czy Państwo wiedzą. Od 29 grudnia 2022 roku prawdopodobnie 

decyzją Ministerstwa Zdrowia przeniesiono u nas w Krasnystawie siedzibę Świątecznej i Nocnej 

Opieki Zdrowotnej z budynku przychodni do budynku szpitala, tak to teraz ma być. I teraz 

najskuteczniejszy telefon, bo dyskutowałam, który jest właśnie najskuteczniejszy, to telefon, to numer 

telefonu: 82 543 16 17. Bardzo proszę o informację ludziom, bo okazuje się, że ludzie o tym nie 

wiedzą i w dalszym ciągu przychodzą do przychodni i w sobotę np. szukają tego punktu. Ja dostałam 

ten telefon specjalnie pytając w przychodni. W każdym bądź razie powiedziano mi, co przekazuję 

Państwu, że to jest najskuteczniejszy telefon i dlatego go podaję. I proszę Państwa to chyba 

w sprawach różnych to, co mieliśmy Państwu do zakomunikowania, zostało zakomunikowane. To 

Szanowni Radni, Szanowni zaproszeni goście wkroczyliśmy w Nowy 2023 Rok, pozwólcie Państwo, 

że na jego progu złoże Państwu serdeczne życzenia. Życzę, abyśmy wszyscy cieszyli się dobrym 

zdrowiem, bo ono jest najważniejsze, byśmy mieli jako seniorzy i nie tylko  wszyscy odwagę do 

marzeń i siły ich realizacji, aby żadna chwila naszego życia nie była stracona. Byśmy mieli w sercach 

mniej niepokoju, bo takie czasy, a więcej spokoju i pokoju, byśmy i tu mi się przypominają słowa 

takiej pięknej franciszkańskiej modlitwy, które brzmią: ,,Nie tyle szukali pociechy co ją dawali, nie 

tyle szukali zrozumienia co rozumieli, nie tyle szukali miłości co kochali, albowiem dając zawsze 

otrzymujemy’’. A zatem otrzymujmy każdego dnia tego roku coś dobrego, tego Państwu wszystkim 

życzę, wszystkiego co dobre. 

 

11. Zakończenie obrad sesji. 

  

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Zamykam obrady III sesji Rady 

Seniorów Miasta Krasnystaw III kadencji. Dziękujemy Państwu bardzo za aktywny udział i do 

zobaczenia. Dziękuje bardzo. 

Protokołował:      Przewodnicząca Rady Seniorów 
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